
 

REFERAT AF SKOLEBESTYRELSESMØDE NR. 6 

Afholdt mandag d.21. feb. 2022 kl. 17:00 – 19:00  

i konferencelokalet 

 

Pkt: Dagsorden:  Referent: Ulla 

Deltagere: Stine, Signe, Daniel, Pernille H., Ulla, Christina, Kathrine, Ulrik, 

Pernille P., Lars, Sanne, Zain, 

 

AFBUD: 

Stine, Sanne, Minna, Ulrik,  

0.  

17.00-17.05 

Godkendelse af 

referat nr. 5 

 

 

1. 

17.05-17.25 

 

Meddelelser: 

a) fra 

skolebestyrelses-

formand  

b) fra skoleleder  

 

a)Fra skolerådsmødet er der en bekymring for, at BUU i højere grad 

sætter dagsordenen ved møder mellem BUU og bestyrelserne.  

 

b)  

Elevrådet: 

Signe, Thormund (serviceleder), Dorte (kantine), Zain (elevrådsformand) 

og Christina (lærer/elevrådet) har holdt møde og drøftet følgende 

elevforslag: 

- klistermærker med skydeskiver i toiletterne, der kan være med til at 

skabe bedre toiletforhold. Klistermærkerne er sat op. 

- både elevråd og Dorte ønsker, at der er mere dialog direkte mellem 

elevråd og kantine 

-Zain foreslår, at der kommer en konkurrence om hvis klasselokale eller 

toilet, der er bedst pyntet op 

- Zain fortæller, at både Dorte og Thormund tog mødet alvorligt, hvilket 

var rigtig rart. 

Signe vil gerne deltage på et kommende elevrådsmøde (elevens stemme). 

Der er kommet en henvendelse fra 5. kl. elever vedr. motionsdag – det 

samme hvert år, kl. ønsker nogle mere forskelligartede aktiviteter. SH 

orienterede v. oplæsning. 

Personale: 

Pia og Lone – efterløn ved udgangen af dette skoleår. Stillingerne er slået 

op ad flere gange.  

Casper (pæd) er kommet retur . 

Opsigelse fra en udskolingslærer (Malene), der flytter til Jylland  

Desuden orienteres i et lukket punkt. 

 



Der opleveres generelt udfordringer med at tiltrække uddannede lærere 

og pædagoger.  

Siden sidst i LGBTQ+-processen:  

Signe orienterede om den inddragende proces med kollegaer -og elever, 

som Stig og inklusionsteamet har været tovholder på. Bilag blev uddelt 

(læsepause). SB tilsluttede sig det skrevne samt forslaget om, at pointerne 

blev en del af den overordnede inklusionspolitik på skolen. Signe 

medbringer udkast til næste møde 

Morgenkaffe med potentielt nye forældre på Skovbrynet 

Der har været ca 20 forældre til morgenkaffe med Signe. En forælder 

(Fazil) har sluttet sig til Pelle og Karen i BrugSkovbrynet. Fazil faciliterer 

sammen med Pelle og Karen i april måned et Parent Meeting (et 

informationsmøde på engelsk).  

 

SH orienterede om, at Jannie fra UNiG deltager i PLF hver 14. dag. 

Udvikling af det psykiske arbejdsmiljø 

Eva og Karsten (konsulenter fra HR) vil hjælpe med arbejdet. 

Pæn svarprocent – omkring de 70 for lærerne. 

For personalet er der Workshop den 30. marts. Næste skridt planlægges 

efter workshoppen. 

SH tænker, at det bliver en god men også vanskelig proces. Karsten har 

deltaget på MED-møderne, hvorfra processen planlægges. 

2. 

17.25-17.40 

Corona Der kommer ikke længere podere på skolen. Nu er der kun udlevering af 

selvtest.  

Det blev aftalt, at ”Corona” ikke længere er et fast punkt på møderne. 

 

3. 

17.40-18.15 

Tilsyn med 

principper og 

oversigt over 

lovpligtige 

principper 

 

SH orienterede om bilag - se side 6 (også vedr. SFO). 

 

Pernille orienterede om lovtekst. Pt. er der udfordringer vedr. elevs 

fravær i fx fysik. Hvordan laver vi det så pragmatisk som muligt? 

 

SH uddelte bilag: ”Oversigt over principper” samt skema: ”plan for 

implementering af principper” fra Skole og forældre. 

 

Sorg og kriseplan blev efterspurgt - skal lægges på One Drive. 

”Fyrværkeripolitik” er ikke længere aktuel. 

 

Kommunikation – skal gøres færdig (skrives ind i skema – lige som de 

øvrige). 

 



4. 

18.15-18.30 

4 

Træningscafé 

 

Blev nævnt som den gode historie på sidste møde. 

Møde hver 14. dag (2 pæd, læsevejl, Sisse og SH).  Forskellige roller, Sisse 

e tovholder).  

4 frivillige fra Ældresagen kommer 1 – 2 gange om ugen (tidl. 2 frivillige). 

Elever er udvalgt udfra behov for træning/ikke den ønskede progression. 

Der arbejdes med gentaget læsning. Der er åbent alle 5 hverdage på PLC. 

Fra Træningscafé sluses videre til ”læselyst” i SFO-regi. 

Der foretages kobling til fam.kl./forebyggende medarbejder. 

SH læste mål for træningscaféen op. 

Stor ros til Sisse – var meget savnet af såvel børn som voksne, da hun var 

syg en uge. 

 

Forespørgsel: Kan Projekt ”Læsemakker” i Værebroparken – kobles til 

dette? Pt. kontaktes lærerne vedr. begge projekter. 

5. 

18.30-18.45 

5 

Status på IT 

 

Skolen er ved at have det samlede overblik. Kun et mindre antal elever på 

9.årgang mangler, ellers er samtlige enheder nu registreret (bip-system). 

Der udleveres en enhed pr. elev.   

6. 

18.45-18.55 

6. 

Den gode historie 

Digitale fællestimer – eleverne ville gerne have, at de kunne fortsætte. 

Det har fungeret godt at være sammen på afstand. 

Gode kommentarer på FB. 

Der blev skabt noget nyt – indblik i andres daglige undervisning 

Kunne der være nogle elever, der kunne overtage…? 

Kunne der ikke være nogle elever, der blev involveret. 

Pernille spurgte ind til, hvorvidt der kunne videreudvikles på forløb med 

gysere på 4. årgang? 

18.55-19.00 Evt.  

 

 


